
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA I URGENT  DE 16 DE
GENER DE 2008.

Quan són les 12:00 hores del dimecres 16 de gener de 2008, es reuneix al Saló d’Actes
de la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària i urgent
en primera convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi
assisteixen els següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer, per part d’UM; Sr. Manel
Romero  Romero,  i  Sr.  Miquel  Bujosa  Picornell  per  part  del  PSOE;   Sr.  Pere  Joan
Salleras Vives i Margarita I. Barceló Vives, per part del PP.

Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual
dóna fe de l’acte.

Excusa la seva assistència el Sr.  Antoni Palerm Milla per part d’UM.

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins
l’ordre del dia:

1.-  RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA  DE LA CONVOCATÒRIA.

Es sotmet a votació i el resultat és de sis (6) vots a favor.

2.-   SOL·LICITUD  A  TOTS  ELS  ORGANISMES  SUPRAMUNICIPALS
PERTINENTS PER QUÈ EXECUTIN LES ACCIONS CORRESPONENTS QUE
PERMETIN  LA  COMPRA  DE  LA  FINCA  DE  PLANÍCIA,  AL  T.M.  DE
BANYALBUFAR.

El Batle explica que és molt important i gratificant que tots estiguin d’acord en un tema
tant important com aquest .

Manel Romero vols dir que des d’un principi han recolzat aquest tema per fomentar el
desenvolupament de la població de Banyalbufar, tenint en compte també la importància
de la ruta de pedra en sec , això representa un l’embrió per crear el Parc de la Serra de
Tramuntana. És de tots coneguda la problemàtica en quant als camins tancats i l’únic
que ens quedarà si no actuem és caminar per les carreteres i no pels camins. Manel
demana  que quant s’enviï la petició , també es remeti a la Presidenta del Consell de
Mallorca,  juntament  amb  la  còpia  de  l’Acta  i  el  manifest  presentat  per  totes  les
associacions del poble. Per acabar, Manel creu que hi ha un excessiu optimisme.

Joan Peralta proposa fer una Nota de Premsa.
El Batle creu que des del moment que es fa el Ple ja hi haurà suficients filtracions.



El Batle vol agrair a tothom la predisposició que hi ha hagut per part del Govern de les
Illes  Balears  ,  el  Consell  de  Mallorca  i  el  Ministeri  de  Medi  Ambient  del  Govern
Central, perquè en cap moment s’ha mirat el rendiment polític que una decisió així pot
suposar perquè està clar que 700 vots no solucionen res a ningú. El més important per
damunt de tot ha sigut  aconseguir una bona gestió pr Banyalbufar i les Illes Balears.

Margarita Barceló creu que hem d’estar molt contents perquè Planícia suposa un 25%
del territori de Banyalbufar, i vol demanar que un cop això arribi a bon port, després es
tingui cura amb la gestió que es faci de la finca.

El  Batle  també  vol  agrair  que  es  faci  a  Banyalbufar,  perquè  de  tota  la  Serra  de
Tramuntana, aquest és la més degradada econòmicament. 

Sotmès el punt a votació, el resultat fou de sis (6) vots a favor.

No havent més temes a tractar, quan són les 12:10 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del
Sr. Batle.

Banyalbufar, 16 de gener de 2008.

                                 V-I-P
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA


